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附件2:
北京中成天坛假日酒店

HOLIDAY INN BEIJING TEMPLE OF HEAVEN

Hotel Map 酒店地图
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中国北京南三环定安东里 1号（赵公口桥向北300米） 邮政编码: 100075

No.1 Ding An Dong Li (300 Meters North to Zhao Gong Kou Bridge), South 3rd Ring Road, Beijing 100075, P. R. China.

电话 Telephone: +86 10 6762 6688  传真 Fax: +86 10 6761 1616

电子邮件 Email: rsvn.hithbj@ihg.com  网址Website: www.holidayinn.com
  中国免费订房电话 China Toll Free Tel: 400 88 40888 中国免费订房传真 China Toll Free Fax: 800 830 9288
Driving Directions 路线图:
二环路：沿南二环行驶至玉蜓桥向南 - 过第一个红绿灯，至刘家窑路右转西行约500米 – 北京中成天坛假日酒店

Second Ring Road: Along South 2nd Ring Road exit at Yuting Bridge – Drive to the South across the first traffic light – Turn right at Liujiayao street to the west about 500 meters – Holiday Inn Beijing Temple of Heaven.

三环路：沿南三环行驶至赵公口桥 – 向北行驶300米 – 北京中成天坛假日酒店

Third Ring Road: Along South 3rd Ring Road exit at Zhaogongkou Bridge – Drive to the North about 300 meters – Holiday Inn Beijing Temple of Heaven. 

地铁五号线: 蒲黄榆站出D口 – 向南直行约200米 – 刘家窑路右转西行约500米 – 北京中成天坛假日酒店

Subway Line 5: Puhuangyu Station Exit D – Go straight to the south about 200 meters – Turn right at Liujiayao street to the west about 500 meters – Holiday Inn Beijing Temple of Heaven.
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